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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till utrikesminister Ann Linde (S)

2020/21:3634 Det informella utrikesministermötet

Det har hållits ett informellt EU-utrikesministermöte. Ett av de områden som 
berördes under samtalen var Afghanistan. Inför den här typen av möten 
behöver det inte göras något förankringsarbete med riksdagen ifall det inte 
handlar om nya positioner från svensk sida.

EU:s höge representant Josep Borrell har efter det informella 
utrikesministermötet meddelat att EU, i enighet, bestämt sig för ett antal 
förhållningssätt till det nya styret i Kabul. Samtal ska föras, men något 
erkännande av talibanerna ska inte ske.

Enligt en kommuniké av Josep Borrell så fastslogs: ”We have decided to 
coordinate our contacts with the Taliban, including through a joint EU's 
presence in Kabul, coordinated by the European External Action Service …

We also need to engage more with Afghanistan's neighbours, and regional 
actors. We decided that, under the auspices of the European External Action 
Service, the EU will initiate a regional political platform of cooperation with 
Afghanistan's neighbours.”

Till medierna sa Borrell vidare fredagen den 3 september: ”In order to support 
the Afghan population, we have to engage with the new government in 
Afghanistan.”

Med anledning av detta vill jag fråga utrikesminister Ann Linde:

 

Är det ministerns uppfattning att det som EU:s utrikesministrar i enighet ställt 
sig bakom vid det senaste informella mötet är i linje med de av den svenska 
regeringen förankrade positionerna i Sveriges riksdag?
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………………………………………

Hans Wallmark (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


